

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 18-08-2026 02:19:59 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 18-08-2026 02:19:59 PM الموضوع: قرارات مجلس ادارة
Kindly be informed that the Board of Directors of (Ram Financial Brokerage Company) decided in its twelfth meeting held on 08/18/2026: - - To call for an extraordinary general assembly meeting, in order to reverse the decision of the first extraordinary general assembly for the year 2026 held on 4/19/2026, which was related to the mechanism for increasing the company's capital through a private subscription to the company's shareholders, and to replace it with increasing the company's capital from (1,000,000) shares/dinar to (2,000,000) shares/dinar through a private subscription and/or a public subscription and/or strategic partners, at a price of one dinar per share.	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الثاني عشر المنعقد بتاريخ 2026/08/18 :- - الدعوة الى اجتماع هيئة عامة غير عادي و ذلك بالرجوع عن قرار الهيئة العامة غير العادي الاول لعام 2026 المنعقد بتاريخ 2026/4/19 و المتعلق بآلية زيادة رأس مال الشركة عن طريق الاكتتاب الخاص لمساهمي الشركة و الاستعاضة عنه بزيادة رأس مال الشركة من (1,000,000) سهم / دينار الى (2,000,000) سهم / دينار و ذلك عن طريق الاكتتاب الخاص و / او الاكتتاب العام و / او شركاء استراتيجيين و بسعر دينار للسهم .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar